
 

 

 

Zápis č. 2 – 14. 6. 2022 

Přítomni: Členové školské rady – Petr Bárta; Jan Ruml; Pavel Podoba; Michal Šulc; 

Lenka Pečenková; Libor Joukl (omluven z jednání) 

 

Host: Josef Charamza (ředitel školy) 

 

Program: 

1) přivítání a zahájení jednání školské rady 

 

2) ředitel školy – Ing. Josef Charamza 

- informace o rozpočtu školu; především spotřeba energií  

(představení účetní uzávěrky za loňský školní rok v porovnání se současným 

obdobím) 

- zpráva o výsledcích přijímacího řízení pro školní rok 2022/2023 

- škola může mít navýšenou kapacitu až na 420 žáků (předpoklad pro školní rok 

2022/2023 je 390 žáků), nutná úprava některých prostor školy (nové třídy) 

- vzhledem k navýšení kapacity bude mít škola od nového školního roku dva 

zástupce ředitele (Ing. Ondřej Vojíř, Ing. Jan Matějka) 

- aktuality k COVID 19, situace ohledně žáků z Ukrajiny ve škole 

- škola má zařazené jazykové kurzy pro ukrajinské žáky 

- škola usiluje v rámci operačního programu IROP o zřízení nových prostor v půdní 

vestavbě (v současné době je připraven projekt pro nové učebny a výdej jídel) 

- úspěchy žáků školy ve studentských soutěžích 

- spolupráce s firmami (po otevření zaměření Dopravní stavby se školou spolupracují 

další firmy např. Eurovia, Collas); s největší pravděpodobností dojde k přejmenování 

jednotlivých tříd podle jmen partnerských firem 

- cena Josefa Šupicha (krátká informace k jejímu průběhu a pravidlům) 

 

 

 



3) diskuse členů školské rady 

- zřízení nových prostor v půdní vestavbě (učebny, jídelna atd., co je potřeba k 

vlastní realizaci) 

- pedagogický sbor (současný stav, doplnění pedagogů pro školní rok 2022/2023) 

- Technické lyceum bude mít dvě nová zaměření  

(Architektura, urbanismus a design X Enviromentálně vyspělé budovy) 

- učební obor Zedník bude mít nové zaměření Zedník -  obkladač 

- počet žáků budoucích třetích ročníků oboru Stavebnictví, kteří budou v příštím 

školním roce navštěvovat zaměření Pozemní stavby X Dopravní stavby 

- školská rada neřešila žádné podněty rodičů 

 

4) další plánovaný termín setkání Školské rady – podzim 2022 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

V Havlíčkově Brodě dne 17. 6. 2022 

Zapsal: Jan Ruml 

Ověřil: Michal Šulc 

 


